
Ungdomssektionsmöte 8/12 2024
Närvarande: Johan Johansson, Stephanie Martinsson, Charlotte Blom, Maria Leandersson,
Sara Moodh, Klara Noaksson

1. Fastställande av dagordning
- Dagordningen fastställs.

2. Val av justerare
- Charlotte Blom väljs till justerare.

3. Genomgång av föregående protokoll
- Ungdomsavslutningen
- P 13/14, ny tränare är David med hjälp av Johan
- P12 har i nuläget ganska få spelare och behöver hjälp av P11 kommande säsong.
- Joyna
- Johan avsäger sig ordförandeposten i ungdomssektionen men fortsätter med arbetet

kring domare.
- Uppstart för barn födda 2019. Möte i början av nästa år.
- Dräkter trycks om av CC Sport.
- Stephanie skickar ut om årsberättelser till ledarna.

4. Träningstider konstgräs Senior
- Herrlaget behöver tillgång till konstgräset tidigt på torsdagar kommande säsong, ca.

kl. 18.30, för att spelarna som pendlar från Göteborg behöver hinna med det sena
tåget på kvällen tillbaka till Göteborg. Vi säger ja till detta.

5. Grunden
- I nuläget har Grunden ingen tränare. Vi har lagt ut en förfrågan via LSS-

verksamheten för att se om någon skulle kunna tänka sig detta. Kan man fråga
kommunen om de är villiga att hjälpa oss med detta. Vi kollar med Riza Ziberi,
Magnus Lindmark, Henrik Gustavsson och Viktor Holmqvist.

6. Joyna
- Johan tar tillbaka det till styrelsen för att se vad de säger. Det är svårt att ta på sig ett

uppdrag innan man vet hur mycket jobb det innebär.

7. Jackor till ledare
- Johan tar upp det på styrelsens möte på tisdag 10/12. vi tror att det blir svårt att

hinna beställa innan erbjudandet går ut.

8. Budget
- Vi tycker att trivselpengen ska vara kvar. Kan man tänka 100 kronor per spelare med

ett maxbelopp på 2000 kronor per lag? Detta är för att det ska bli mer rättvist för de
lag som är många, t ex lag med två årskullar i. Även ledare ska få ta del av
trivselpengen när den nyttjas till t ex pizza.



- När spelare åker på DFF:s träningar och läger kommer hela kostnaden att läggas på
vårdnadshavare eftersom detta är en verksamhet som ligger utanför Eds FF:s regi
samt att det är frivilligt.

- Vi behåller inköp av priser till ungdomsavslutningen.
- Vi inventerar våra ställ och tittar på hur många ställ som behöver köpas in inför 2025.
- Föreningen får stå för anmälningsavgiften till futsalserier (800 kr per lag).

9. Utlån av spelare
- Lån mellan lag kan oftast lösas mellan ledare. När ledare känner att spelare som vill

pröva att spela med äldre lag inte är mogna för det kan detta kommuniceras till
föräldrarna som i sin tur pratar med spelaren. Spelare som tränar med äldre lag kan
också prioriteras till matcher.

10. Fotbollsföräldrar
- Vi kan informera alla ledare om att vissa lag har fotbollsföräldrar och delge varandra

vad det innebär.

11. Föräldramöten
- Minst ett föräldramöte per år men gärna två.

12. Lagkassor
- Varje lag får ha en egen lagkassa så länge det inte konkurrerar med sektionens

andra försäljningar, t ex Newbody-försäljningen.

13. Ledarträffar
- Vi kör ett möte ganska tidigt 2025 där vi tar en stund kring träningstider och en stund

kring andra ledarfrågor, t ex fotbollsföräldrar.

14. Nästa möte
- Ungdomssektionen 12 januari 2025, kl. 17.00
- Ledarträff 19 januari 2025, kl. 17.00


